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Abstract (en)
A differential release unit 12 of the three-pole type comprises a fourth conductor 32 traversing the differential transformer 24. The fourth conductor
32 is connected to terminals 34 disposed on a different face from that of the terminals of the other three conductors. The same differential release
unit 12 may be associated with a three-pole cut-off device in which case the fourth conductor 32 is not used, and with a four-pole device 42 whose
fourth pole 44 is connected to the fourth conductor 32 of the differential release unit 12. <IMAGE>

Abstract (fr)
Un bloc déclencheur différentiel 12 du type tripolaire, comporte un quatrième conducteur 32 traversant le transformateur différentiel 24. Le quatrième
conducteur 32 est raccordé à des bornes 34 disposées sur une face différente de celle des bornes des trois autres conducteurs. Le même bloc
déclencheur différentiel 12 peut être associé à un appareil de coupure tripolaire auquel cas, le quatrième conducteur 32 est inutilisé, et à un appareil
tétrapolaire 42 dont le quatrième pôle 44 est raccordé au quatrième conducteur 32 du bloc déclencheur différentiel 12.
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